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Sveika, vasara! 

Kasmet mieliausia ir laukiamiausia - štai ir vėl

džiugini savo sodria žaluma, kvapniais žiedais ir

vis šiltėjančiais vandens purslais. Dar šiek tiek

kantriai lukterk, jau tuoj tuoj paliksim mokyklos

suolus ir drauge pasitiksim ATOSTOGAS!

Iki!

Visų mokinių vardu

Jaunųjų korespondentų būrelio nariai

Kulių gimnazija -

sveikatą

stiprinanti

mokykla.

Kalbiname š.m.

balandžio mėn.

išrinktus 1-11 klasių

sveikatos

ambasadorius:

Žygimantą, Kiprą,

Giedrių, Šarlotę,

Justą, Auksę, Medą,

Mantą, Grantą,

Nerijų, Ernestą ir

Gretą.

Kaip stipriname sveikatą?

Nerijau,

-kokiomis aktyviomis veiklomis labiausiai mėgsti užsiimti?

-Futbolą lankau ir pagrindinė mano sporto veikla yra futbolas. Būna taip, kad

pasportuoju, kokius svorius pakilnoju, daugiau nieko.

-Ar tikėjaisi tapti savo klasės sveikatos ambasadoriumi?

-Net nebūčiau pagalvojęs, kad galėtų toks dalykas būt.

-Ar fizinis aktyvumas gali žmogų psichologiškai paveikti?

-Priklauso nuo to, koks žmogus yra: kai ką paveikia, kai ko - ne. Tiesiog priklauso,

kokiu sportu užsiimi.

  GIMNAZIJOS
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Kiprai,

-kokiu sportu labiausiai mėgsti užsiimti?

-Krepšiniu.

-Ar stengies gerai maitintis?

-Taip, stengiuos.

-Tavo nuomone, ar svarbu sportuoti, judėti?

-Taip.

-O tavo draugai, ar jie pakankamai juda?

-Manau, taip.

atkelta iš 1-o psl.

-Ar kaip nors pakeitei savo mitybą, žinodamas, kad  

dabar esi sveikatos  ambasadorius? 

-Nepasikeitė, ką valgiau, taip ir valgau.

-Ar manai, šiais laikais žmonės pakankamai

aktyvūs? 

-Manau, ši karta yra tingesnė negu praeitos kartos,

dabar kai kurie labiau prie kompiuterio sėdi, o ne į

lauką eina kokiomis aktyviomis veiklomis užsiimti.

-Kas, tavo manymu, skatina jaunimą judėti?

-Idealai, autoritetai. Pavyzdžiui, jei kas lanko kokią

sporto šaką, turi kokį nors mėgstamiausią žaidėją, tai

nori būti kaip jie vieną dieną. Arba kai kurie tiesiog nori

užaugti. 

-Kodėl tau patinka sportuoti, gyventi sveikai? 

-Man judėjimas tiesiog suteikia daug laimės ir jaučiu,

kad tobulėju.

-Kaip manai, ar pakankamai vaikai ir jaunuoliai

turi galimybių sportuoti, būti fiziškai aktyvūs?

- Manau, kad turi. Po pamokų, pavyzdžiui, gana daug

laisvo laiko. Aišku, jeigu būni namie, darbų daug, tai

tikrai būna sunku pasportuot. Bet kai kuriomis dienomis

tai tikrai kad yra daug laisvo laiko. 

-Ką galėtum palinkėti laikraščio skaitytojams?

-Net nežinau. Hm. Patiko klausimai. Sėkmės visiems!

Meda,

-kas turi sudaryti sveikos mitybos lėkštės didžiąją dalį?

-Salotos , daržovės.

-Ar žinai, kurie mitybos produktai yra piramidės viršuje

ir kodėl?

-Viršuje tai visokie saldumynai, nes jie nesveikiausi ir jų daug

negali valgyti.

-Norint būti sveikiems, ar užtenka tik sveikai maitintis?

-Ne, reikia fizinės veiklos.

-Kaip manai, ar reikia valgyti pusryčius kiekvieną

dieną?

-Taip, reikia.

-Kodėl svarbu sveikai maitintis?

-Tam, kad būtum protingas , sveikas, gražus.

-Kaip ugdyti vaiko sveikos mitybos įpročius?

-Maitintis sveikai ir, jeigu jiems tai nepatinka, pakeisti savo

toną.

Žygimantai,

-kokiu sportu labiausiai mėgsti užsiimti?

-Nežinau.

-Ar stengies sveikai maitintis?

-Taip.

-Kaip manai, ar vaikams judėti yra svarbu?

-Nežinau, manau, svarbu.

-Ar manai, kad tavo bendraamžius reikėtų labiau

paskatinti judėti, ar jie pakankamai užsiima

fizinėm veiklom?

-Ne, nepakankamai.

Grantai,

-kas turi sudaryti sveikos mitybos lėkštės didžiąją dalį?

-Daržovės, mėsa, neriebūs produktai.

-Ar žinai, kurie mitybos produktai yra piramidės

viršuje ir kodėl?

-Riebūs, daug cukraus turintys produktai, kurie kenkia 

 sveikatai.

-Norint būti sveikiems, ar užtenka tik sveikai

maitintis?

-Aišku, kad ne. Reikia fizinės veiklos, sporto.

-Kaip manai, ar reikia valgyti pusryčius kiekvieną

dieną?

-Taip, nes nepavalgius ryte, protas gali nedirbti ir per

pamokas gali būti sunku susikaupti.

-Kodėl svarbu sveikai maitintis?

-Kad būtum lieknesnis, gražesnis ir, aišku, sveikesnis!

-Kaip ugdyti vaiko sveikos mitybos įpročius?

-Sugalvoti kokį žaidimą arba gal net parodyti nutukimo

pavyzdžius ir sakyti: „čia būsi tu, jeigu nevalgysi daržovių.“
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Kulių gimnazija

NUMERIS #6  BIRŽELIS 2023

gimnazijoskorespondentai@gmail.com Psl. 3

Aukse,

-kokiomis aktyviomis veiklomis labiausiai mėgsti užsiimti?

-Mėgstu labai judėti. Kaip žinom, esu šokėja, tad privalau būti

aktyvi.

-Ar tikėjaisi tapti savo klasės sveikatos ambasadore? 

-Na, nelabai nelabai. Galvoju, kad keli vaikai balsuos, bet ne

beveik visa klasė.

-Kaip manai, ar fizinis aktyvumas gali žmogų

psichologiškai paveikti? 

-Manau, kad gali.

-Kokia dabar yra tavo mityba, tapus sveikatos

ambasadore?

-Niekas labai nepasikeitė - saldumynų, traškučių būna kartais

dienom...

-Ar šiais laikais žmonės pakankamai aktyvūs?

-Anksčiau maniau, kad ne, bet dabar manau, kad vis aktyvesni

darosi. Vaikšto, pavyzdžiui, o tai juk irgi judėjimas yra. 

-O kas tą aktyvumą skatina?

-Oras ar pats žmogus save motyvuoja. Kartais, kai gražus oras,

gali pakvėpuoti gryname ore, ne tik sportuoti, gal tiesiog

pasivaikščioti. 

-Kas, tavo manymu, skatina jaunimą judėti?

-Nežinau, labai dažnai vaikai yra judresni už suaugusiuosius ir

mėgsta labai žaisti. Tai patys vaikai pakviečia draugus pajudėti.

Bet yra tokių vaikų ir paauglių, kurie sėdi prie telefono ir nieko

neveikia. 

-Jei tau tektų tokia užduotis, padaryti, kad pusė visų

paauglių pradėtų daugiau judėti, ką tu tokiu atveju

darytum? 

-Na, pradėčiau sakyti, kad ekranai gadina akis, reikia pakvėpuoti

grynu oru, o ne namuose sėdėti. Vietoj to, gali ateiti į lauką.

Pabūti šiek tiek prie telefono galima, bet... Pasakyčiau, kad

telefonas yra negerai ir reikia bent minutę padėti telefoną į šoną

ir kažką kitko nuveikti. Kažką geresnio negu telefonas.

-Kodėl tau patinka gyventi sveikai, sportuoti?

-Mėgstu labiau būti lauke, nes brolis labai dažnai būna lauke ir

jis tiek daug gero nuveikia. Aš dažniau namuose  su telefonu

sėdėdavau, bet su broliu einam kartu į lauką.

-Tai tave motyvuoja brolis?

-Taip.

-Kaip manai, ar jaunimas turi pakankamai galimybių

judėti?

-Taip. Na, nebent tie, kurie turi negalią, kurie negali sportuoti.

Bet tiems, kurie gali sportuoti, tai labai rekomenduočiau, kad

pasportuotų, kad nesėdėtų prie telefono.

-Ką palinkėtum mūsų skaitytojams?

-Kad nenustotų judėti, kad ir kas nutiktų.

Justai,

-kokiomis veiklomis labiausiai mėgsti užsiimti?

-Krepšiniu, futbolu ir bėgimu.

-Ar tikėjaisi tapti savo klasės sveikatos

ambasadoriumi? 

-Tikėjausi, bet galvojau, kad kita klasiokė bus.

-Kaip manai, ar fizinis aktyvumas, gali žmogų

paveikti psichiškai?

-Manau, kad ne.

-Kokia tavo mityba yra dabar, kai sužinojai, kad

esi sveikatos ambasadorius?

-Salotos, vaisiai ir daržovės, šiaip nebevalgau nesveiko

maisto.

-O jeigu tau būtų duotas toks tikslas - padaryti,

kad dauguma žmonių būtų aktyvūs. Ką tu tokiu

atveju darytum?

-Uždrausčiau internetą kelioms valandoms arba

dienoms.

-Kas, tavo manymu, skatina jaunimą judėti?

-Tėvai, nes jie kaip pavyzdys yra.

-Kodėl tau patinka sportuoti, gyventi sveikai? 

-Nes noriu rūpintis savo sveikata, nesirgti daug.

Tiesiog patinka judėt.

-Ar manai, pakankamai vaikai jaunuoliai turi

galimybių sportuoti, būti fiziškai aktyvūs.

-Nežinau. 

-Ką palinkėtum mūsų laikraščio skaitytojams?

-Kad nesėdėtų prie kompiuterio ar su telefonais, o

tiesiog reikia pajudėti kiek tik leidžia oro sąlygos ir

organizmas.

Giedriau,

-Kas turi sudaryti sveikos mitybos didžiąją dalį?

-Daržovės.

-Ar žinai, kurie mitybos produktai yra piramidės

viršuje ir kodėl?

-Saldumynai, nes turi daug cukraus.

-Norint būti sveikiems, ar užtenka tik sveikai

maitintis?

-Ne, reikia judėti.

-Ar reikia valgyti pusryčius kiekvieną dieną?

-Taip.

-Kodėl svarbu sveikai maitintis?

-Kad būtum sveikas ir gražesnis.

-Kaip ugdyti vaiko sveikos mitybos įpročius?

-Bandyti sugalvoti žaidimą. Tęsinys 4-ame psl.
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Ernesta,

-kas turi sudaryti sveikos mitybos lėkštės didžiąją dalį?

-Daržovės, vaisiai, mėsa, bet jokio greito maisto.

-Ar žinai, kurie mitybos produktai yra piramidės viršuje ir

kodėl?

-Ten yra patys riebiausi, blogiausi dalykai, nes jie labai nesveiki ir jie

organizmui daro blogą įtaką.

-Norint būti sveikiems, ar užtenka tik sveikai maitintis?

-Ne, reikia sportuoti, gerti vandenį.

-Kaip manai, ar reikia valgyti pusryčius kiekvieną dieną?

-Taip, reikia, bet ne kiekvienas tai pasiryžta daryti.

-Kodėl svarbu sveikai maitintis?

-Kad būtum sveikas, stiprus ir galėtum pakelti daug ką, susitvarkyti.

-Kaip ugdyti vaiko sveikos mitybos įpročius?

-Galime sukurti žaidimus, kaip valgyti daržoves ir vaisius, ir jie visi

valgys, nes galvos, kad tai labai gerai. Jų smegenis taip

užprogramuosim valgyt sveiką maistą.

Mantai,

-kokiomis veiklomis labiausiai mėgsti užsiimti?

-Krepšiniu.

-Ar tikėjaisi tapti savo klasės sveikatos ambasadoriumi?

-Šiaip gal šiek tiek ir tikėjausi, bet galvojau, kad yra sveikesnių už

mane. Taip išėjo, kad išrinko mane, ir už tai džiaugiuosi.

-Kaip manai, ar fizinis aktyvumas gali žmogų paveikti

psichologiškai?

-Nežinau, čia gal nuo vaiko priklauso, bet manęs tai ne.

-Kaip manai, šiais laikais žmonės pakankamai aktyvūs?

-Kaip ir visada, yra tokių žmonių, kurie yra aktyvūs ir kurie ne, bet

šiaip manau, kad taip, gana aktyvūs.

-Kokia dabar yra tavo mityba?

-Stengiuosi nevalgyti saldumynų ir prisižiūriu, kad būčiau sveikas.

-Kas, tavo manymu, skatina jaunimą judėti?

-Gal kiti draugai, nes gal kiti draugai, pavyzdžiui, pasikviečia į lauką

žaisti krepšinį ir tai pradeda patikti, o paskui pradeda lankyti

būrelius ir tai tampa mėgstama veikla.

-Kodėl tau patinka sportuoti, gyventi sveikai?

-Kaip sakiau, žaidžiu krepšinį, man tai patinka, malonu, todėl tai ir

darau. Be to, noriu siekti tikslų - noriu būt krepšininku.

-Ar manai, kad vaikai, jaunuoliai turi pakankamai galimybių

sportuoti, būti fiziškai aktyvūs.

-Taip, jie gali, jie gali lankyti būrelius, be to, galima namuose

pasikartoti, kad ir kokius pratimus padaryti ar tiesiog pabėgioti,

dviračiu pasivažinėti - čia tas pats.

-Ką galėtum palinkėti laikraščio skaitytojams?

-Būkite sveiki, sportuokite ir būkite laimingi!

Sveikatos ambasadorius kalbino jaunieji korespondentai: Saulė, Povilas, Neila.

Greta, 

-Kaip manai, ar pakankamai vaikai, jaunuoliai

turi galimybių sportuoti, būti fiziškai aktyvūs?

-Mano manymu, taip, dabar jaunimas turi visas

galimybes sportuoti ir būti fiziškai aktyvūs, tik

bėda, kad dauguma nenori judėti.

-Ar fizinis aktyvumas veikia tavo psichologinę

savijautą?

-Žinoma, kad veikia. Sportas suteikia energijos,

motyvacijos, jautiesi geriau. Tie, kurie nejuda,

dažniausiai jaučiasi silpni, neturi energijos,

jaučiais prislėgti, o kai sportuoji, tu išeini į lauką,

kvėpuoji grynu oru.

-Ar šiais laikais žmonės pakankamai aktyvūs?

-Mano manymu, žmonės nėra pakankamai aktyvūs.

Taip, dabar pastebėjau, kad sportas tampa

madingesnis ir tai labai gerai, dauguma žmonių

nori jaustis gerai, sportuoti, prižiūrėti savo mitybą

ir rūpintis savo kūnu bei sveikata, bet vis dar yra

tokių, kurie pasirenka lengviausią kelią - būti

pasyvūs ir nieko neveikti.

-Kas, tavo manymu, skatina jaunimą judėti?

-Mano manymu, tai pats jaunimas. Tam reikia

turėti noro ir motyvacijos, reikia suprasti, kad tavo

kūnas ir sveikata tėra tik viena ir nuo tavęs

priklauso, kokia tavo sveikata bus ateityje.

-Ar rūpiniesi, ką valgai, kiek valgai ir

apskritai savo mityba?

-Žinoma, rūpinuosi, ką valgau, tam, kad turėčiau

energijos, reikia ne tik judėti, bet ir prisižiūrėti

savo mitybą, maistas turi turėti visas maistines

medžiagas, kurių reikia organizmui, todėl maistas

turi būti įvairus ir subalansuotas.

Šarlote,

-Kokiu sportu labiausiai mėgsti užsiimti?

-Bėgioti ir žaisti su kamuoliu tinklinį.

-Ar stengies gerai maitintis?

-Taip. Stengiuosi valgyti sriubą, daržoves ir gerti

pieną.

-Tavo nuomone, ar svarbu sportuoti, judėti?

-Svarbu, sportuoju, kad būčiau sveika.

-O tavo draugai, ar jie pakankamai juda?

-Kai kurie sportuoja, kai kurie ne.

-Ar žinai, kas turi sudaryti sveikos mitybos

didžiąją dalį? 

-Grūdiniai produktai.

-Kaip manai, ar reikia valgyti pusryčius

kiekvieną dieną?

-Reikia, kad gautum energijos ir būtum žvalus.



    PROBLEMA: SPRĘSTI AR IGNORUOTI?

            Pastarosiomis dienomis vis daugėja mokinių, kurie „numalšina savo stresą“ arba

stengiasi pasirodyti kuo „kietesni“ prieš savo draugus vartodami psichoaktyviąsias

medžiagas. Vis dažniau yra pastebima (taip pat tai matome ir mes), kaip mokykloje ar

mokyklos teritorijoje nepilnamečiai asmenys vartoja nelegalias, priklausomybę keliančias

medžiagas. Dažniausiai jaunimo vartojamos yra tokios psichoaktyvios medžiagos kaip

paprastos ir elektroninės cigaretės ar „iqos“, pasitaiko tokie atvejai, kad net yra

griebiamasi ir narkotinių medžiagų. 

             Apie šią problemą mūsų mokykloje nuomonės paklausėme ir keleto mokytojų bei

mokinių, kurie padėjo suprasti tai, jog šių dienų situacija išties nedžiugina. Biologijos

mokytoja teigia, jog mokyklų administracijos turėtų neleisti mokiniams rūkyti mokyklos

teritorijoje ir tai įtraukti į mokinių sutartis. Tačiau chemijos mokytojos ir mokinių

nuomonė skiriasi. Jie sako, jog jokios priemonės nepadėtų mokiniams nustoti rūkyti,

galbūt tiesiog reikėtų dažniau kalbėti apie rūkymo žalą bei jo pasekmes, nes šiuo metu

mokiniai nepakankamai apie tai žino. 

      Pasak Valstybės vaiko teisių apsaugos direktorės Ilmos Skuodienės, apie

priklausomybes ir psichoaktyviųjų medžiagų poveikį ir žalą su vaikais reikia kalbėti jau

nuo mažų dienų. Tačiau kartais vien pokalbio neužtenka, nes vaikai yra be galo smalsūs, o

paauglystės laikotarpiu didelę įtaką vaikams daro draugai. 

              Na, o ką gi galime mokiniams pasiūlyti vietoj rūkymo? Vietoj to, kad mokiniai per

pertraukas ar net laisvų pamokų metu eitų rūkyti, mokytojai bei mokiniai siūlo užsiimti

kita veikla, kuri sudomintų paauglius. Pavyzdžiui, įvairios sportinės veiklos (badmintonas,

tinklinis) tiek lauke, tiek viduje. Taip pat vykstančios karaoke, šokiai, muzikos klausymasis

pertraukų metu. Viena iš įdomesnių pasiūlytų alternatyvų buvo tai, jog vietoj rūkymo

vaikai galėtų atlikti taisyklingo kvėpavimo treniruotes. 

          Taigi, supratome tai, jog daugelis pakalbintųjų yra įsitikinę, jog jokios priemonės

nepadės paaugliams nustoti rūkyti, na, o kad mokiniai bent susimąstytų apie rūkymo

pasekmes, reikia apie tai kalbėti tiek mokykloje, tiek namuose su artimaisiais.

Parengė Deimantė, Kamilė, III g kl.
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Kultūriniai renginiai kviečia jaunimą

                Šiais laikais jaunimas renkasi kitokias pramogas, kitokius būdus, kaip praleisti laisvą laiką, net susipažinimas su

naujais žmonėmis persikėlė į virtualią erdvę. Dauguma jaunimo renkasi bendrauti virtualiai, o linksmintis skuba į klubus,

restoranus ar vakarėlius. Kultūrinis gyvenimas: teatras, kinas, opera, orkestras, prarado savo vertę, jaunimui tai atrodo

nemadinga, neįdomu. Bet ar tikrai kultūrinis gyvenimas toks nemadingas ir neįdomus? Tikrai ne. Spektakliai, filmai,

spektakliai, koncertai yra visiems pasiekiami ir teikia naudą jaunam žmogui. Taip išvystame kitą pasaulio pusę, pasisemiame

įkvėpimo, susipažįstame su naujais žmonėmis. Todėl norime rekomenduoti keletą renginių, kurie tūrėtų patikti.

Plungė miesto šventė - kasmetinė šventė, kuri šiais

metais vyks birželio 16 –18 d.

Joje išvysite Lietuvos simfoninį pučiamųjų orkestrą ir perkusijos

ansamblį „Giunter Percussion“. Bbirželio 17 d. kartu su geriausiais

šalies orkestrais koncertuos ir žinomiausias šalies operos solistas

Merūnas Vitulskis.

Visiems puikiai žinomas atlikėjas Vaidas Baumila taip pat ten bus ir

muzikos garsais sieks paveikti publiką.

Puikusis Žemaitukų duetas išjudins publiką savo dainomis. 

Tenai jūsų lauks dar daug įvairių pramogų, koncertų, muzikos, todėl

kviečiame dalyvauti. Jums tai nieko nekainuos - tai yra nemokamas

rengin ys, tad kodėl nepasinaudojus šia proga.



 Festivalis, kuris vyksta Kuliuose - Sofijos festivalis. 

Liepos 1-9 dienomis festivalio programa siūlo platų kultūros renginių spektrą,

kuriame šiemet Lietuvos ir užsienio menininkų kūriniai teatro, muzikos ir meno

srityse, vaizduojamojo meno ir instaliacijų parodos, kūrybinės dizaino dirbtuvės

ir istoriniai turai po Kulius. Festivalis pilnas teatro, muzikos skambesio, užsienio

atlikėjų, menininkų. Tai puiki galimybė „paplaukioti“ po kultūrini gyvenimą. 

Gražioji žemė 

Žydėk, klestėk, gražioji mano žeme, 

Kaip pasiilgau žemuogių, mėlynių. 

Kokia graži esi! Priglusiu prie tavęs 

Ir tyliai žvelgsiu virpančia širdim. 

Gyvuok! Tik dėl tavęs gyvensiu, 

Gamta mano gražioji. 

Tave nešiosiu aš savoj širdy

Ir niekad neužmiršiu. 

Povilas Jenkus, 6 kl. 
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Kūrybos kampelis

Festivalis MINDĖĖĖ’23  

Liepos 6d. Kasmetinis renginys, prieš kurį vyks naktinio sporto turnyrai, o festivalio

metu lauks kūrybos, pokalbių, pramogų, mugės, vaikų ir festivalio svečių zonos,,

kurios džiugina festivalio dalyvius jau ne vienerius metus. Vakare lauks nuostabus

koncertas Babrungo slėnyje bei 21 valandą kviečiama vieningai sugiedoti Lietuvos

valstybės himną kartu su po visą pasaulį išsibarsčiusiais lietuviais. 

Ir čia  tik labai maža dalelė visų renginių

kurie vyks vasarą, todėl kviečiu turiningai

praleisti vasara ir sudalyvauti kiek galima

daugiau renginių, iš kurių išsineštumėte pilną

bagažą naujų žinių ir potyriu.

Nuotraukos  Justo Petraičio, 8 kl.

Parengė Greta G., III g
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Gimtinės garsai 

Saulė, vėjas, pievos, miškas. 

Čia žaliuoja ir marguoja pievos, 

Čia lakstau aš laimingas, 

Nes man linksma, gera Lietuvoj. 

Miškas ošia, medžiai šnara, 

Štai ir stirna pamiškėj. 

Lekia, skuodžia išsigandus, 

Lyg nuo šautuvo kulkos. 

Saulė šviečia ir į lauką kviečia, 

Štai jau lekiam su draugais. 

Ten gerai praleisim laiką 

Grįšim tik, kai saulė nusileis. 

Štai dangaus mėlynėj 

Paukščiai skuodžia greit

Lyg norėdami priminti, 

Kad savoj gimtinėj mes. 

Čia mes augam, žaidžiam daug, 

Čia mums linksma, gera. 

Čia mes laukiami visad, 

Čia gimti namai. 

Kajus Šimas, 6 kl.
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Mano Pasaulis 

  

Su kylančia saule 

Ir paukščiai pakyla. 

Į dangų. Pasauli, 

Kaip aš tave myliu! 

  

Kas rytą pakilęs 

Žvelgiu aš pro langą. 

Matau savo obelį - 

Šalna jos žiedų

nebekanda. 

  

Kaštonas prie kelio 

Žvakes jau uždęgęs. 

Įkvėpti pasaulį 

Esu pasirengęs. 

  

Keliauju į kiemą 

Stebėti gamtos. 

Galiu visą dieną 

Taip vaikščioti lig

sutemos. 

  

Kristijonas Račas, 6 kl.

Mieloji Lietuva

Jau pražydo čia gėlelės, 

Lietuvos saulelės, 

Jau prasiskleidė žiedeliai, 

Jau žaliuoja ir miškai. 

Lietuvoj griaustinis skamba, 

Lyg graudi daina. 

Čia vėjeliai pučia ramūs, 

Rodo kelią į namus. 

Miela mano Lietuvėlė, 

Mūs gimta šalis, 

Lietūs tegul lyja 

Laimina namus. 

 Roberta Brauklytė, 6 kl.


